



York University's Vaccine Decision (August 24, 2021)

In light of the current situation surrounding COVID-19, the *Council of Ontario Universities'* has been strongly encouraging the provincial government (specifically the *Ministry of Colleges and Universities*) to adopt an official vaccine mandate for those who wish to access their post-secondary campus in person during the upcoming academic year. This safety measure was considered at the University's Town Hall, which was held the day before the official announcement was made. On August 12th, 2021, York University became the latest post-secondary institution to mandate that all community members and visitors who wish to access the Keele and Glendon campuses must be vaccinated against COVID-19. The university will be making medical and human rights exceptions in accordance with the pertinent pieces of legislation, such as the *Ontario Human Rights Code*. As the GCSU, we prioritize the safety of our community members and visitors. Thus, we support the University's decision to mandate vaccinations on both of its campuses as we strongly believe that vaccines are one of the best ways to keep our community safe against COVID-19.

Following the discussion from the town hall, York University announced the new vaccine requirement, which will be in effect come the beginning of the fall semester. As the specific details surrounding this vaccine mandate become available, we encourage our community members to stay as informed as possible. For further information and to stay updated on all of the latest developments regarding how the University intends to keep its community safe this fall, please follow @yorkuniversity on Instagram and consult the University's page dedicated to the community's FAQs on their *Better Together* website:

<https://www.yorku.ca/bettertogether/faqs/>.



La décision de vaccination de l'Université York (24 août 2021)

Reconnaissant la situation concernant la COVID-19, le Conseil des universités de l'Ontario a fortement incité le gouvernement provincial (plus précisément le ministère des Collèges et Universités) à adopter un mandat officiel de vaccination pour ceux qui souhaitent accéder en personne leur campus postsecondaire au cours de la prochaine année universitaire. Cette mesure de sécurité a été envisagée lors de l'assemblée générale de l'Université, qui s'est tenue la veille de l'annonce officielle. Le 12 août 2021, l'Université York est devenue le dernier établissement postsecondaire à exiger que tou(te)s les membres de la communauté et les visiteurs qui souhaitent accéder aux campus de Keele et de Glendon soient vaccinés contre le COVID-19. L'université fera des exceptions pour des raisons médicales et de droits de la personne, conformément aux textes législatifs pertinents, comme le Code des droits de la personne de l'Ontario. En tant qu'AÉCG, nous accordons la priorité à la sécurité des membres de notre communauté et des visiteurs. Ainsi, nous soutenons la décision de l'Université de rendre obligatoire la vaccination sur ses deux campus, puisque nous croyons fermement que les vaccins sont l'un des meilleurs moyens de protéger notre communauté contre le COVID-19.

Suite aux discussions de la réunion publique, l'Université York a annoncé la nouvelle obligation de vaccination, qui entrera en vigueur au début du semestre d'automne. Au fur et à mesure que les détails spécifiques concernant cette obligation de vaccination seront disponibles, nous encourageons les membres de notre communauté à rester aussi informés que possible. Pour plus d'informations et pour se tenir au courant de tous les nouveaux développements concernant la manière dont l'Université prévoit assurer la sécurité de sa communauté cet automne, veuillez suivre @yorkuniversity sur Instagram et



consulter la page de l'Université dédiée aux questions de la communauté sur leur site Internet Better Together:

<https://www.yorku.ca/bettertogether/faqs/>.

